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Hello,everyone!　　Today I am very happy,Because I can talk about with you.　　You see I am a lovely girl,yes!I like laughin...
Hello,everyone!
　　Today I am very happy,Because I can talk about with you.
　　You see I am a lovely girl,yes!I like laughing,I like studying.
　　That`s me-- zhuyingjie from Badong shiyan primary school.I am
　　eight. I am young but I know “we are the masters of nature.”
　　We have only one earth. But now,the environment becomes worse and worse. As you know,there\'s no enough clean water for people.
　　So many of them lose their lives because of water.If we take good care of our earth today,it will be more beautiful tomorrow.
　　My dear friend let us start from the trivial side,To be a good kid keeper.
　　译文：你好,每个人!
　　今天我很高兴,因为我可以和你谈谈。
　　你看到我是一个可爱的女孩,是的!我喜欢笑,我喜欢学习。
　　这就是我——从巴东zhuyingjie十堰小学。我是
　　八。我很年轻但我知道“我们是大自然的主人。”
　　我们只有一个地球。但是现在,环境变得越来越差。如你所知,没有足够的干净的水。
　　很多人失去他们的生命,因为水。如果我们照顾好我们的地球的今天,它将更美好的明天。
　　我亲爱的朋友,让我们从身边的小事做起,成为一个好孩子。
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